

ADM/LMN/2022/52 Ref: المرجع

Date: 26/11/2022 التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحربة المحلية لإمارة أبوظبي

To: All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

: جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحربين في أبوظبي

Location: Shams - Abu Dhabi

الموقع: شمس - أبو ظبي

Subject: Channel Closure

الموضوع: إغلاق القناة

Reem Island waterfront navigational channel will be closed due to upcoming construction of sea bridge between Tamouh Sector 4 and Shams Abu Dhabi from 25th November 2022 until 16th May 2023.

سيتم إغلاق القناة الملاحية بالواجهة البحرية لجزيرة الربم بسبب البدء بالأعمال الإنشائية للجسر الرابط بين قطاع طموح 4 وشمس أبوظي و ذلك إبتداء من تاريخ 25 نوفمبر 2022 و لغاية 16 مايو 2023.

All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi are advised to be vigilant and take necessary precautions while sailing around the area as illustrated in the attached map.

يُنصح جميع مستخدمي الممرات المائية والملاحين والمشغلين البحربين في أبوظبي باليقظة واتخاذ الاحتياطات اللازمة أثناء الإبحار حول المنطقة كما هو موضح في الخريطة المرفقة.

Attachement:

- خربطة توضيحية للموقع

المرفقات:

Illustrative location map

سيف المهيري

المدير العام - ابوظبي البحرية

Capt. Saif Al Mheiri Managing Director - Abu Dhabi Maritime

Abu Dhabi Maritime PO Box 54477 Abu Dhabi, UAE

Telephone: +97126952000 Facsimile: +971 2 695 2177 Email: info@admaritime.ae

أبوظبي البحرية ص. ب. 54477 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة





Illustrative Map



Telephone: +9712 695 2000 Facsimile: +9712 695 2177 Email: info@admaritime.ae أبوظبي البحرية ص. ب. 54477 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

